

Moonshine Unicorn (MU) is Munich's premier American Roots Music ensemble, specializing in authentic performances of early 20th century music of the United States, including acoustic blues, swing and early jazz.

Moonshine Unicorn is comprised of Cameron Armstrong/ Mac Èron (Seattle, USA), Gabriel McCaslin (California, USA) João Luz (Lisbon, Portugal). With American and Portuguese roots, they bring wholistic performances, connecting songs, stories, and history in celebrating America's musical heritage. They put forth captivating performances, juxtaposing genres and weaving together a spiraling tapestry of styles and instruments including guitar, banjo, violin, harmonica, dobro, and voice.

Moonshine Unicorn stands at the crossroads of tradition and innovation, breathing new life into forgotten melodies, and crafting a vivid musical experience that bridges the past and present.

## GERMAN

Moonshine Unicorn (MU) – das ist Münchens neuestes American Roots Music Ensemble, das seit Ende 2023 mit authentischer American Roots Musik des frühen 20. Jahrhunderts auf sich aufmerksam macht. Stilistisch bewegen sie sich zwischen Blues, Swing, und Early Jazz – und zwar auf die akustische Art.

Cameron Armstrong / Mac Èron (Seattle, USA), Gabriel McCaslin (California, USA) und João Luz (Lisbon, Portugal) verbinden Lied, Erzählung und Geschichte und verknüpfen das musikalische Erbe Amerikas gekonnt und gewitzt mit der Gegenwart. Auf der Bühne klingen Instrumente wie Gitarre, Banjo, Geige, Mundharmonika, und Dobro – und im Mittelpunkt steht der Gesang.

Moonshine Unicorn steht auf der Kreuzung zwischen Tradition und Innovation. Vergessene Melodien werden wiederbelebt durch ein lebhaftes Musikerlebnis zwischen Vergangenheit und Gegenwart.